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GDAŃSK.  Jak  informuje  internetowa  strona  Federacji
Anarchistycznej,  przewodniczący  gdańskiej  Rady  Miasta  nie
życzy  sobie  prezentacji  w  miejskich  lokalach  zdjęć,
przedstawiających  warunki  życia  mieszkańców  kontenerowego
osiedla socjalnego w Bydgoszczy. Gdańska radna Jolanta Banach,
która  poprosiła  przewodniczącego  o  wyznaczenie  miejsca  na
ekspozycję spotkała się z kategoryczną odmową.

Składające się na wystawę zdjęcia zostały wcześniej pokazane w
świetlicy Krytyki Politycznej podczas konferencji poświęconej
osiedlom kontenerowym jaką FA Poznań i Gdańsk oraz „Nic o Nas
Bez Nas” zorganizowało 5 stycznia. Zdjęcia wykonała działaczka
FA  związaną  z  poznańskim  Rozbratem,  która  również
udokumentowała  podobnego  typu  osiedle  w  Józefowie  pod
Warszawą. To właśnie podczas spotkania 5 stycznia przybyli
radni  stwierdzili,  iż  sensowne  byłoby  przedstawić  wystawę
również w ratuszu.

Władze Gdańska z wywodzącym się z PO prezydentem Adamowiczem
na czele od dłuższego czasu promują pomysł budowy w mieście
kontenerowego osiedla, do którego zsyłani mają być zalegający
z czynszem lokatorzy komunalnych mieszkań. Pod koniec zeszłego
roku jeden z miejskich decydentów wywołał medialny skandal,
gdy w wywiadzie dla lokalnej prasy stwierdził, że osiedle
takie powstać powinno „gdzieś, gdzie śmierdzi”, najlepiej w
pobliżu miejskiego wysypiska śmieci lub na skażonych terenach
poprzemysłowych.

Pomysłom osadzania zalegających z opłatami za lokal Gdańszczan
towarzyszą drastyczne podwyżki czynszów w miejskich lokalach
(do ponad 10 złotych za metr mieszkania, od lipca tego roku)
oraz prowadzony przez władze program babilońskich inwestycji
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finansowanych z miejskiej kasy.
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